

SERVICE CONTRACT SUB-CONTRACT AGREEMENT

This subcontract agreement is prepared and entered on 01 October 2024 by and between:

M/s.: Eram Company Limited

C. R.: 2051033343

PB:76629, Al Khobar 31952,

Kingdom of Saudi Arabia

Hereinafter called the **First Party**.

And

Aryam Abdullah bin Ali Al-Aliwi Contracting Est

C.R 1130111793

Hereinafter called the **Second Party**.

Work Location:

Whereas the First Party has various contracts with refineries, petrochemical plants and other clients within and outside the Kingdom of Saudi Arabia, and the Second party after discussions has agreed to provide subcontractor services to the First party on the following terms and conditions:

1. The Second party will execute all works (civil, electrical, mechanical and scaffolding and Administrative Work

2. The Second Party will execute all works as indicated in the specifications provided by the First Party.

3. The Second party will execute all work delegated to it by the First Party.

4. The Second Party agrees to perform work delegated as per specifications

5. The Second Party must report to work location whenever ordered to do so by the First party.

Contract starts from

01 October 2024 to 31 December 2026

طرف أول
First Party

شركة إيرام المحدودة

Eram Company Limited

Formerly known as Eram Contracting Co. Ltd.



طرف ثاني
Second Party

مؤسسة أريام عبدالله بن علي العليوي للمقاولات

المعروفة سابقاً باسم شركة إيرام للمقاولات

Eram Company Ltd.

C.R. 2051033343

Al Khobar Business Gate, Tower A

P.O.Box 76629, Al Khobar 34422

Kingdom of Saudi Arabia, Tel : +966 13 849 3777

Paid up Capital : SAR 35,000,000

شركة إيرام المحدودة

س.ت. ٢٠٥١٠٣٣٣٤٣

بوابة الخبر للأعمال، برج أ

صندوق بريد ٧٦٦٢٩، الخبر ٣٤٤٢٢

المملكة العربية السعودية +هاتف: ٩٦٦ ١٣ ٨٤٩ ٣٧٧٧

VAT Reg No : 310246529800003

اتفاقية

مقاول من الباطن

تم إبرام هذا العقد في يوم
01 أكتوبر 2024م، بين كل من :

السادة / شركة إيرام المحدودة

س.ت.: 2051033343

ص.ب.: 76629، الخبر 31952

المملكة العربية السعودية

يشار إليها فيما بعد بكلمة الطرف الأول .

و

مؤسسة أريام عبدالله بن علي العليوي للمقاولات

س.ت.: 1130111793

يشار إليها فيما بعد بكلمة الطرف الثاني .

موقع العمل:

حيث أن لدى الطرف الأول عدة عقود مع المصانع والمعامل البتروكيميائية وعملاء آخرين داخل وخارج المملكة العربية السعودية فقد أبدى الطرف الثاني رغبته في تأمين خدمات للطرف الأول وليكون مقاول من الباطن حسب الشروط التالية :

1. يلتزم الطرف الثاني بالإشراف على كافة الأعمال (إنشائية، كهربائية، ميكانيكية وأعمال سقالات) الموكلة إليه من قبل الطرف الأول .

2. يكون الطرف الثاني مسؤولاً عن تسليم كافة الأعمال حسب ما هو موضح في الخرائط والموصفات المقدمة من الطرف الأول .

3. يجب على الطرف الثاني أن يكون حريصاً على اتباع كافة إجراءات السلامة المعمول بها

4. يجب على الطرف الثاني أن يقوم بتنفيذ العمل حسب أسس الجودة المعمول بها

5. يجب على الطرف الثاني الانتقال إلى موقع العمل متى ما طلب منه الطرف الأول .

يبدأ العقد بتاريخ

01 أكتوبر 2024 حتى 31 ديسمبر 2026